
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen 27/10 

 

Deltagere: Anne, Helle, Dennis, Kenneth, Fie.  

Afbud: Line 

1. Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt. 

 
Velkommen til Fie, som deltager for første gang. 
 

2. Evt. supplerende punkter til dagsordenen, derefter godkendelse.  
a. Ingen punkter 

 
3. Gennemgang af referat fra sidst-dels seneste ordinære møde 7/9 og ekstraordinære møde  

5/10. intet at bemærke. 
 

4. Formandens meddelelser: 
a. Status trailerpladsen: 

Der er kommet afslag fra kommunen på vores ansøgning om dispensation fra 
lokalplanen. Vi skal tage stilling til, om vi skal klage. 
Helle orienterede om afslaget, hvorefter bestyrelsen tog afslaget til efterretning. 
Bestyrelsen accepterede kommunens forslag om at etablere græsarmerede fliser, 
samt en regulering af forhøjningen. Helle Iversen kontakter Keld Frandsen med 
henblik på at afslutte sagen. 
 
Status Hjørnegrunden:  

a) Helle har rettet henvendelse til kommunen om bumpet. Gruset 
fjernes i uge 45. 

b) Vi har via Kurt og Inga-fået oplysning om, hvor der skal ske stiføring ud 
fra Hjørnegrunden. Kurt Bach oplyser at der er kommet afslag på 
deres ansøgning om etablering af cykelsti fra stikvejen ud til 
Herstedvesterstien. 

    Status belysning: 
Ser ud til at gå fint. Fine nye lamper. Jf. den seneste status, følges 
projektplanen, se den tidligere orientering fra bestyrelsen herom. 

                                  
5. Trafikken i Herstedvester 

a) Vi har meddelt kommunen vores beslutning om 30 km skiltene. 
I krydset ml. herstedvesterstræde og damgårdstien etableres et nyt og 
højt bump, når byggeriet på hjørnegårdgrunden er afsluttet. 
Der kommer blå henstillingsskilte med 30km zone. 



Der opsættes 30 km skilt op i starten af storstræde. 
  

 
6.  IT/hjemmesiden  

a) En ny opdeling af hjemmesiden blev vendt, men der var enighed om 
at beholde det vi har.   

7.  Økonomi 
a) hvordan går det med kontingentindbetalingerne?  Husk indbetaling   
senest 1/11. 
b)  info om udgifter til vedligeholdelse af trailerne (Dennis) Begge 
trailere er blevet repareret/renoveret da el bliver ødelagt alt for ofte. 
Dennis kommer med skriv.  
c) andre økonomiske problemer? Dennis følger op på anskaffelse af 
projektor sammen med Forsamlingshuset og menighedsrådet. 

 
8. Evt. 

Ingen punkter. 
 
8 Næste møde 20/01/2021 


